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§ nr Ärende Ansvarig 
§ Mötet öppnas 

Malin Peltola hälsade alla välkomna.  
 

 

§  Val av justeringsman 
Sofie Tillemark valdes till att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll. 
 

 
 

§ Föregående protokoll 
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 
 

§  Rapporter  
 
Ekonomin:  
Ser bra ut 
Sammanställning på hur många timmar som läggs på löner/skattar osv per 
år är gjort. Behöver kollas på lösning till nästa år.  
Vi kommer troligen behöva en ny kassör till nästa år, förslag någon som 
kan gå jämte Cessan under hösten för att lära sig.  
 

Ungdomssektionen: 
16/4 har ungdomssektionen möte- Carin kommer vara närvarandra och 
fråga om planer inför 2023, bla rekrytering av nya medlemmar.  
Möte med Jonas på fredag 31/3 
Påsk aktivitet släppt.  
Studiebesök på annan förening finns som förslag  
 
Lagtävlan/träningar:  
De som håller i träningarna bjuds in till kommande styrelsemöte för att 
diskutera hur vi ska lägga upp kontakt osv.  
Inget lag finns just nu 

Tävlingssektionen: 
Första tävling v.16 
Informationssektionen lägger ut info att det behövs funktionärer till 
kommande tävlingar. 
Jagas nya sponsorshinder 
Uppfräschning av befintliga hinder, trasig material ska rensas bort.  

 

Protokoll 2, för Älmhult Linnébygdens Ridklubb  
2023-03-26 
 
Närvarande: Malin Peltola, Sofie Tillemark, 
Malin Karlsson, Anna Andersson, Johanna 
Larsson (ridskolan), Andreas Bertilsson, Cecilia 
Lodelius, Ulrika Wahlgren, Anna Ingemarsson, 
Carin Ludwig 
 
Frånvarande: Emma Larsson, Hanna Holm 
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Sekreteriatet ska städas.  

Ridskolan: 
Ca 190 elever rider just nu, finns kö in på mindre barn/ungdomar 
Personalbrist som styr om det går att starta nya lektioner eller ej.  
21 hästar finns i verksamheten just nu 
Tävlingsgruppen har varit ute på första tävlingen för förra helgen i 
Hässleholm. Nästa tävling är i Osby.  
Dags aktiviteter under påsklovet finns inplanerade.  
De vanliga ridlektionerna på kvällen är inställda under påsklovet.  
Terminen pågår till midsommar.  
Personalbrist kvarstår. Tidningen kommer och gör reportage om detta i 
veckan. Annons om ridlärare ska läggas ut igen.  
Hjälp behövs under påsklovet med insläpp/fodring osv. 
Avlastning med städning av toaletter/läktare m.m. kollas också på.  
 

Web- och informationssektionen: 
Skapa ”Händer i Bockatorp” flik på hemsidan. Med schema för kommande 
aktiviteter under året osv.  
Info ska läggas ut att det behövs funktionärer till kommande tävlingar. 
Även att det behövs hjälp till cafeterian.  
Nyhetsbrev med styrelsepresentation ska skickas ut inom kort.  
Handlingsplan för hantering av de som bryter mot vår värdegrund har 
påbörjats, dokument kollas på och godkänns av styrelsen på nästa möte.  
Dokument med årscykel inför styrelseuppdrag har påbörjats.  
Ska lägga ut om nya redskap i ridhusen – vad förväntas när man använt 
ridhusen? 
Lägga ut om banvård på hemsidan, kalendern.  
Lägga ut om städdag 6-7 maj 

Cafeteriasektionen: 
Anna Ingemarsson kontaktar dem ang minihoppning, kommande tävlingar 
osv.   

 

Anläggningskommittén: 
Sköter numera underlaget i ridhusen.  
Nya redskap inköpta som så räfsa, raka osv.  
Eventuella frågor går direkt till kommittén.  
5 personer är nu aktiva i kommittén.  
 
Privatstallet: 
Flyter på bra. 
Två lediga platser från april. Eventuellt nya på gång in.  
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§  Övriga frågor 
 
Städdag: 
För att städa läktare, andra utrymmen, ute, hagar osv.  
6-7 maj. Anmälan behöver göras till styrelsemejlen.  
 
 
Medlemfrågor: 
Fråga från årsmötet 
Carin har pratat med Anna på förbundet ang att flytta 
årsmötet. De har sin stämma i mitten av Mars, så mötet ska 
inte flyttas. Displans kan bara ges vid särskilda händelser.  
 
Pågående investeringar: 
Ska gås igenom på nästa möte  
 
Stratergiarbete: 
Carin och Malin P kollar med Jonas om vi kan boka upp en ny 
dag för att fortsätta med arbetet.  
 
Verksamhetsplan 2023: 
Utkast finns som gjordes till årsmötet.  
Varje sektion/kommité ansvarar för sin del. Som en dagbok 
under året som sen skickas till Malin P.  
 
Älmhultsfestivalen: 
Vi har fått frågan att vara med och visa upp oss.  
Carin kollar närmare på detta.  
 
Diö dagen 17/6: 
Antingen ponnyridning eller käpphästhoppning  
 
Idrottsskolan: 
24 maj avslutning  
 
Klubbkläder: 
Lappar finns uppsatta på anläggningen.  
Klubbkläder säljs på minihoppningen 1/4 
 
Försäljning: 
Sätta ett mål vad pengarna ska gå till i kombination med 
tävling.  
Förslag på vad vi ska sälja skickas in av styrelsemedlemmar via 
chattgruppen senast 2/4 på vad vi ska sälja.  
Försäljning bör starta inom 2 veckor för att hinna innan 
terminsavslut.  
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§  Mötets avslutning 
 
 

 

   
 
 
Älmhult den 27/3 2023  
 
............................................................                    .......................................................... 
Malin Karlsson , sekreterare                                       Malin Peltola, ordförande 
 
............................................................                     
Sofie Tillemark, justeringsman 


